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1 januari 2016 tog en ny entreprenör över sophanteringen i staden. Tyvärr 

inleddes därmed det nya året med sopkaos. Överfyllda sopstationer, risk för 

råttor och till och med en brand blev konsekvensen.  

 Det är inte ovanligt att det uppstår oväntade problem som måste lösas 

precis i början av ett avtal med en ny entreprenör. Det är svårt att förutse allt. I 

detta fall handlar det bland annat om att entreprenören inte haft rätt utrustning 

för att kunna hämta sopor ur avfallsbehållare med bottentömning. Att inte vara 

tillräckligt förberedd på uppdraget och inte heller klara av lösa problemet på 

tre veckor är oacceptabelt.  

 Det duger knappast att be berörda stockholmare att ställa sina sopor på 

balkongen och hänvisa till att problemet kommer lösas veckan efter. Det är 

bara tur att det varit minusgrader i Stockholm de första veckorna i januari. Vid 

en varmare årstid hade de sanitära problemen sannolikt mångdubblats. 

 Problemen har förvärrats av den bristfälliga informationen till de drabbade. 

Trots flera felanmälningar från ett och samma hushåll har svar och åtgärder 

uteblivit.  
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Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

 

1. Tycker du att det är acceptabelt att en ny entreprenör inte klarar av att 

hantera en så grundläggande uppgift under de tre första veckorna av ett 

nytt avtal? 

2. Hur har du agerat för att avhjälpa problemet? 

3. Kommer du att se över Stockholm vattens informationsrutiner och 

felanmälningssystem för att det ska fundera bättre i framtiden? 

 

Stockholm den 15 januari 2016 

 

 

Jonas Naddebo 


